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Vragen van de leden Pia Dijkstra en Sneller (beiden D66) aan de Ministers 
voor Medische Zorg en van Financiën over het bericht dat miljoenen te 
besparen valt op dure medicijnen (ingezonden 17 april 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Miljoenen te besparen op dure medicijnen»?1 

Wat vindt u hiervan? 

Vraag 2
Herkent u het beeld dat artsen minder vaak goedkopere biosimilars voor-
schrijven terwijl die even goed zijn? 

Vraag 3
Herkent u het beeld, dat er een besparing van 350 miljoen per jaar te behalen 
is, wanneer artsen biosimilars zouden voorschrijven wanneer dat een even 
goed alternatief is? 

Vraag 4
Welke inspanningen heeft u verricht om artsen hierop te wijzen? Welk effect 
heeft dit tot nog toe gehad? 

Vraag 5
Wat gaat u doen om de reputatie van biosimilars te verbeteren, zodat 
wanneer medicijnen precies even goed werken, de goedkopere variant wordt 
voorgeschreven?

1 Nederlands Dagblad 13 april 2018
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